
Referat af første møde i den nye bestyrelse. 

Mødet afholdt umiddelbart efter generalforsamlingen d. 11. maj 2024  ca kl 12:30 

Til stede: Bo, Peter, Niels, Jette, Charlotte. Ikke tilstede Anne Green og Suppleanterne. 

Referent: Niels 

 

Agenda 

1. Sammensætning af bestyrelse - Hvordan skal bestyrelsen arbejde fremadrettet. 

2. Vigtig at der bliver svaret på mail. Inden for 2 dage efter den er udsendt til bestyrelsen. 

3. Samarbejdet med revisoren. 

4. Arbejdsopgaver til alle i bestyrelsen. Hvad tager formanden sig af. Hvad tager næstformanden 

sig af. Hvad tager kasserer sig af. Hvad tager sekretæren sig af. Hvad skal resten af bestyrelsen 

tage sig af. 

5. Hvad er webmasterens opgaver i forhold til klubben, skal denne position være en del af 

bestyrelsen. 

6. Overdragelse af kasserer posten til Charlotte. 

7. Opgaver som ligger hos kassereren nu, udsendelse af stander, ind- og udmeldelser, samt at 

sende medlemsbrev til nye medlemmer. 

8. Næste møde - Bestyrelsesmøder skal være online fremadrettet, ved større beslutninger kan 
bestyrelsen 

samles. 

 

ad) 

1. Peter valgt som næstformand. Charlotte og Jette deler kasserer jobbet. Vi snakkede om, om man 
kunne uddelegere post og stander håndtering så ikke den post lå på kassereren. 

  

2.Vi snakkede om arbejdsformen som har været plaget ef kommunikations problemer, uenig om 
mødeform og at vi skal blive bedre til at svare emails. 

Bo have problemer med mails fra vores web site hos one.com som hans mail-postkasse markerede 
som "spam". Niels undersøger om det kan gøres anderledes så Bo for emails. En måde er vi sender 
direkte til folk, med det kræver alle har bestyrelsens email. Niel vil fremsende den liste. 

 

Jette nævnte vi skal have sendt oplysninger og rettet navne : cvr, mobile pay, bank, dansk natursejler. 



Jette dansk natursejler og bank, Bo tager mobile pay og cvr. 

 

3. Vi havde i år problemer med at får regnskab færdig og godkendt af bestyrelse og revisor tid nok. Vi 
nåede kun lige akkurat at få de endelige regnskab med på dagen for generalforsamlingen. Så det kan 
gøres bedre. Et årshjul med vigtige datoer kunne være en hjælp. 

 

4. delt kasserer post, anne sekretær, Charlotte skal have bank adgang, Peter næstformand, sender 
mail liste til alle 

Når der kommer eksterne henvendelse til foreningen, skal det sendes til alle i bestyrelsen til 
orientering eller behandling på næstkommende møde.  

Vi skal have swift og iban på hjemmesiden fordi der kommer flere svenske medlemmer. 

5. Enighed om at det kører fint nu og hvis der skulle en ekstern webmaster ville det blive meget dyrere. 

6. Måske dele kasserposten permanent: 1 med regnskab, og en med afsendelse af stander. 

7. udgik da vi allerede havde snakket om dette  

8. Vi venter med at fastsætte næste møde til efter vi har lavet bank ændringer. Bo vil finde en dato når 
der er noget vi skal havde drøftet. HVis det er få ting, kan dette blive et online møde. 

 


